

Title (en)

Process and machine for covering the sides of a load with a plastic film.

Title (de)

Verfahren und Maschine zum Umhüllen der Seiten einer Last mit einer Bahn aus Kunststoffolie.

Title (fr)

Procédé et machine pour recouvrir les faces latérales d'une charge avec une bande de film en matière plastique.

Publication

EP 0180517 A1 19860507 (FR)

Application

EP 85402068 A 19851025

Priority

FR 8416341 A 19841025

Abstract (en)

1. A method for covering the lateral faces (1a, 1b, 1c, 1d) of a load (2) with a strip of plastics film from a film roll (4) in which the load (2) is placed on a supporting table (6); the front free end portion (3a) of the strip of film (3) is held and associated with the load (2); the load is displaced relatively on the support table (6) with respect to the film roll (4) in order to place the strip of film (3) on the lateral faces of the load (2); the strip of film (3) is cut transversely and the free outermost end portion (3e) of the film is joined to its median portion (3b) covering the load and a new free front end portion of film (3a) is held, characterized in that in order to associate the free front end portion of the film (3a) with the load, the film is applied so as to straddle a first corner (17a) of the load, until local plastic deformation of the film is obtained.

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé et une machine pour une charge. On recouvre les faces latérales (1a, 1b, 1c, 1d) d'une charge (2) avec une bande de film (3) en matière plastique, on place la charge (2) sur une table support (6); on maintient la partie extrême libre initiale (3a) en l'appliquant à cheval sur un premier coin (17a) de la charge, on effectue un déplacement de la charge (2) par rapport à la bobine de film (4) afin de poser la bande de film (3) sur les faces latérales de la charge (2); on coupe transversalement la bande de film (3), et on solidarise la partie extrême libre terminale (3c) du film et on maintient une nouvelle partie extrême libre initiale de film (3a).

IPC 1-7

B65B 11/04

IPC 8 full level

B65B 11/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 11/045 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4216640 A 19800812 - KAUFMAN CHARLES R [US]
- [X] US 4152879 A 19790508 - SHULMAN MICHAEL H
- [Y] US 4468915 A 19840904 - PARRY JOHN C [US]
- [A] US 4206846 A 19800610 - CONNOLLY HUGH R [US]
- [A] FR 2470055 A1 19810529 - RAFFINAGE CIE FRANCAISE [FR]
- [A] DE 3236029 C1 19831229 - KELLER GMBH & CO KG

Cited by

US5097655A; FR2622866A1; EP0279871A1; FR2639906A1; EP0392933A1; US4993209A; EP1422143A1; FR2847554A1; US5564254A; US5447008A; US5450711A; EP0399046A4; EP0411982A1; FR2650555A1; US5040358A; EP1807309A4; US8166732B2; WO9514614A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0180517 A1 19860507; EP 0180517 B1 19880601; EP 0180517 B2 19911211; AT E34714 T1 19880615; DE 3563021 D1 19880707; FR 2572359 A1 19860502; FR 2572359 B1 19870925

DOCDB simple family (application)

EP 85402068 A 19851025; AT 85402068 T 19851025; DE 3563021 T 19851025; FR 8416341 A 19841025